
Geachte griffier, raadsleden, commissieleden, 
  
  
Drie maart jongstleden heeft u van de voetbalverenigingen VVW en FC Medemblik bijgaande reactie 
gekregen op het betreffende raadsvoorstel. 
  
(Raadsvoorstel  5 maart 2020, Agendapunt 9.1 (onder Samenleving), Rvs investering renovatie 
kunstgrasvelden 
  
De Stichting Sportpark De Westrand onderschrijft al hetgeen wordt genoemd in die reactie ten 
zeerste. 
 
Wij menen dat wij een kunstgrasveld met rubber infill niet zonder risico kunnen laten bespelen door 
de voetbalvereniging.  
 
De Gemeente zal voor 100 % de verantwoordelijk kunnen nemen voor alle gevolgen betreffende de 
gezondheid van kinderen en volwassenen maar dan nog voelen wij vanuit onze verantwoordelijk dat 
we zo'n veld niet kunnen laten bespelen. 
 
Wij stellen het op prijs als u dit meeneemt in uw discussie en besluitvorming. 
 
 
Vriendelijk groetend, Gidus van de Swaluw 
 
Voorzitter Stichting Sportpark De Westrand 
 


